
Namn____________________________ 
 

 

Välkomna till Göteborgs botaniska trädgård! 

Här finns växter från hela världen. Se om du kan hitta 10 saker i trädgården och svara på 

frågorna. En karta finns på baksidan. Ni ska gå hela vägen upp till Japandalen (se kartan). 

1. I entrén finns det en damn. Vad finns i dammen? 

__________________________________________________________ 

 

Gå sedan upp till växthusen. Gå in i växthusen. 

 

2. Hitta kakaoträdet! Finns det frukter på trädet? 

__________________________________________________________ 

Var kommer trädet ifrån? Afrika? Sydamerika? Asien? 

Titta runt i växthusen en stund. Fortsätt sedan på vägen.  

3. Det finns ett stort hus på vänster sida. Här bor människor som jobbar i trädgården. 

Vilket färg är det på huset?_______________________________ 

 

Gå till Köksträdgården. 

 

4. Se om du kan hitta några frukter eller fruktträd i köksträdgården. 

Vilka frukter/frukträd hittade ni?-

_______________________________________________ 

Titta runt en stund. Fortsätt sedan på vägen. 

 

5. På höger sida finns det en staty av en kvinna. Vad heter den? 

        _________________________________________________________ 

Gå sedan till perennträdgården,  där finns det många olika blommor.  

Ta dig sedan till ”lusthuset”, ett glashus som finns på den stora gräsmattan. 

 

6. Vilken form har huset? 

 
Fortsätt på huvudvägen. Snart kommer en brant backe. 

 

7. Hitta en växt som du tycker är fin. Vad heter den?_________________________   

8. På vänster sida kommer du att se en staty. Vad ser det ut som? 

En groda?  En uggla? En häst? 
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Namn____________________________ 
 

9. Snart är ni i Klippträdgården. Vad ser ni? 

 

____________________________________________________________________ 

 

Fortsätt sedan till till Japandalen 

 

10. Kan du hitta Näsduksträdet? Finns det näsdukar på trädet? 

 

_____________________________________________________________________ 

 

Nu är du högst upp i trädgården. Se om du kan hitta en ny väg tillbaka. 

 

Välkomna tillbaka! 

 


